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Proszę o odpowiedź w sprawie:

Proszę o informację czy na terenie Gminy Kędzierzyn—Koźle zostały wyznaczone

kiedykolwiek miejsca do przyjęcia migrantów? Jeżeli tak, proszę o dokładne wskazanie

tych miejsc oraz na ile osób zostały przewidziane.

Z poważaniem

Dominik Szustakiewicz


